
Oświadczenie złożone 
przez senator Alicję Chybicką  

na 26. posiedzeniu Senatu 
w dniu 30 stycznia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do dyrektora oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad we 
Wrocławiu Roberta Radonia 

Szanowny Panie Dyrektorze! 
Do mojego biura senatorskiego wpłynęło pismo od zarządu wrocławskiego osiedla Kuźniki z prośbą o in-

terwencję. 
Sprawa dotyczy braku ekranów dźwiękochłonnych przy autostradowej obwodnicy Wrocławia (A8) 

od strony osiedla Kuźniki. Mieszkańcy skarżą się na uciążliwość sąsiadującej obwodnicy. Hałas dochodzący 
z AOW uniemożliwia normalne funkcjonowanie mieszkańców, zmuszając ich do ciągłego zamykania okien 
w mieszkaniach czy też rezygnacji ze spacerów i korzystania z terenów zielonych. Zarząd osiedla przekazał 
informację, iż w dniach 19–20 września 2012 r. zostały przeprowadzone przez GDDKiA porealizacyjne po-
miary natężenia hałasu. Niestety do dzisiaj nikt nie przekazał mieszkańcom wyników przeprowadzonych 
pomiarów. 

Zwracam się do Pana Dyrektora z prośbą o zainteresowanie się przedstawioną sprawą oraz udostępnienie 
mieszkańcom osiedla wyników przeprowadzonych pomiarów. 

Z wyrazami szacunku 
Alicja Chybicka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




